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Onderwerp: kansen op het Wilhelminapark te Heelsum. 
 
In het rapport “Wilhelminapark Verkenning Vrijkomende Gronden” van Arcadis 
(definitieve versie februari 2024) wordt op pagina 4 gesproken over in te brengen 
kansen door raadsleden. Ook de Visie Recreatie & Toerisme (2021) en de  Sport- 
en Beweegvisie (2021) vormen volgens pagina 7 onderleggers voor genoemde 
kansen. 
 
Waaruit blijkt nu hoe deze visies tot hun recht komen in voornoemd rapport? 
Wanneer vindt behandeling van het rapport in een raadscommissie plaats? 
 
Volksziekte nummer 1 in Nederland is de beweegarmoede. Waarom zou je 
vrijkomende gronden niet inzetten om uitvoering te geven aan de door de raad 
vastgestelde Sport- en Beweegvisie? 
 
De voorstanders van een gemeentelijke herindeling met Wageningen kunnen 
mooi profiteren van de belangstelling van o.a. de Natuurcommissie Nevengeul 
Wageningen, die graag over schaatsmogelijkheid in Heelsum wil meepraten. 
Hebben we niet afgesproken, dat nieuw te nemen besluiten gezien moeten wor-
den vanuit het herindelingsperspectief? 
 
En dan heb ik het nog niet eens over zeer positieve reacties van individuele 
inwoners van onze gemeente, die genoemde mogelijkheid van sportuitbreiding 
zien zitten. 
 
Maar hoe zit het nu feitelijk met de inzet van het College om serieus naar de 
optie van een geasfalteerde baan t.b.v. skeelers en schaatsers als mogelijkheid 
te kijken? 
 
John Bartels 
 

De wethouder heeft duidelijk uitgesproken, dat de door mij genoemde visies 
onderdeel uitmaken van het onderzoek. In mei 2024 komt men met een 
vertaling ervan. Zie het videoverslag op de gemeentelijke website agendapunt 4. 


